



Cancer

Protect

Protect your lifestyle



هذا الإعلان حاصل على موافقة الهيئة العامة للرقابة المالية بتاريخ ٢٠٢٠/٩/٢٨



Family comes first and we understand how it is fundamental for you to provide them with a better standard of living and ensure its steadiness in the future. Planning ahead is an instrumental means to secure the stable lifestyle you wish for your family, along with accounting for unexpected events that may affect their lifestyle. Nowadays, it has become so common to hear of a family's lifestyle unpredictably disrupted as one of the family members suddenly falls seriously sick.

العائلة تأتي دائماً في المقام الأول، وبالنسبة لك نتفهم مدى ضرورة توفير مستوى معيشي أفضل لهم مع ضمان المحافظة على هذا المستوى في المستقبل أيضاً. التخطيط مسبقاً لتأمين نمط حياة مستقر لعائلتك أحد العوامل الرئيسية لتحقيق الاستقرار الذي تتمناه، مع الأخذ في الاعتبار الأحداث غير المتوقعة التي قد تؤثر على نمط حياتهم. وفي الوقت الحالي، أصبح من الشائع جداً أن نسمع عن نمط حياة العائلة الذي يتأثر بشكل غير متوقع عندما يصاب أحد أفراد العائلة فجأة بمرض خطير.

So, have you ever thought about the financial burdens that accompany illnesses such as cancer in case a family member faces such a disease?

إذاً، هل فكرت في الأعباء المالية التي تصاحب الأمراض الخطيرة مثل السرطان إذا واجه أحد أفراد العائلة مثل هذا المرض؟

AXA Life insurance, a leader in insurance in Egypt and globally offers you Cancer Protect plan, providing you with financial support in the unfortunate event of being diagnosed with cancer, including coverage at the early stages of diagnosis and the later stages as well. The insurance benefits include:

توفر لك أكسا لتأمينات الحياة، وهي واحدة من رواد التأمين في مصر والعالم خطة Cancer Protect التي ستوفر لك دعماً مادياً في حالة الإصابة بالسرطان، بما في ذلك التغطية في المراحل المبكرة من التشخيص والمراحل المتأخرة أيضاً. تشمل مزايا التأمين ما يلي:

%

A percentage of the insurance amount, which is a lump sum of money paid in the early stages of diagnosis and the full amount is paid in the late stages



The plan's coverage starts from ages 21-50 years old, with policy term of 15 years and a fixed premium



تغطي الخطة الأعمار من ٢١ إلى ٥٠، مع حماية لمدة ١٥ سنة بقسط ثابت

%

دفع نسبة من مبلغ التأمين في الحالات المبكرة، ودفع المبلغ كاملاً في حالات السرطان المتأخرة



Waiver of prior medical tests,
only a simple questionnaire
is requested



Second medical opinion service
available twice per year during
the term of the policy, on the
diagnosis and treatment from
specialized doctors abroad by
contacting our hotline

How to apply for Cancer Protect plan?

Please contact us by calling 16363,
sending us on our Facebook :
AXA Egypt and Instagram:
axa_egypt pages or sending an
email to
wecare@axa-egypt.com.

*Terms and Conditions apply



إصدار سهل بدون اختبارات طبية،
يُطلب فقط استبيان بسيط



يمكنك الاستفادة من خدمة الرأي الطبي
الإستشاري الإضافي في التشخيص
والعلاج من أطباء متخصصين
في الخارج مرتين كل عام طول
مدة الوثيقة من خلال الاتصال
بالخط الساخن

كيف يمكنك الحصول على وثيقة Cancer Protect ؟

يمكنك الاتصال بـ ١٦٣٦٣، الإرسال على
الفيس بوك: AXAEgypt والانستجرام:
axa_egypt أو مراسلتنا من خلال
البريد الإلكتروني على
wecare@axa-egypt.com

*تطبق الشروط و الأحكام





Cancer

Protect

احم مستوى معيشتك



هذا الإعلان حاصل على موافقة الهيئة العامة للرقابة المالية بتاريخ ٢٠٢٠/٩/٢٨